
G r un dei erfo rening en E s s m ar kl un d.

G e n er aWo rs ømlin s 2 0 I 5,

Afholdt D.10-03-201,5 kl. 19.30 På Park Hotel.
Fremmødte 32.
Velkomst v/formand Karl Pedersen
Punkt 1. Valg af dirigent Frank Sunesen blev valgt.
Punkt 2. Beretning 2015 v/ formanden.

Vi har haft en del bestyrelsesmøder i året der er gået, pga. af vores strandret,
vi har været nød til at flytte vores bordbænkesæt og skraldespand op til
legepladsen end til videre, fordi Henrik Frederiksen ikke mener vi har ret
til at det står på strandengen.
Sagen kører jo stadig ved advokaten og Henrik Frederiksen har fået udsættelse
to gange, men nu er der fastlagt hovedforhandling torsdag d.21105-2015
først med besigtigelse af strandengen og fortsætter der efter ved retten i Randers.
Endtil da kan vi ikke rigtig gøre noget.
Den planlagte 40 års fest er udsat til der er afklaring omkring strandretten
og økonomien har det bedre.
Strandrensningen gik fint, generelt er folk gode til at rydde op efter sig.
Afslutning med kaffe og rundstykker ved stranden.
Ellers er der ikke sket meget i området det sidste år.

Punkt 3. Regnskab v/ Tonny Krebs Pedersen.
Tonny fremlagde regnskabet. Godkendt.

Punkt 4. Budget v/ Tonny Krebs Pedersen.Tonny gennemgik budget 2015. Godkendt
Punkt 5. Kontingent 2015. 1000 kr.
Punkt 6. Indkomne forslag. Ingen
Punkt 7 . Yalg til bestyrelsen.

A. På valg: Tonny Krebs Pedersen (kasserer) ( modtager ikke genvalg)
Valgt blev Johannes HolbøI.

B. På valg: Kaj Andersen (modtager genvalg) valgt.



/

Punkt 8. Valg af to suppleanter.
A. På valg: Stig Andersen genvalgt.
B. På valg: JømMølenberg ( modtager ikke genvalg )

Valgt blev Anja Hemmer-Hansen.
Punkt 9. Valg af revisor.

A. På valg: Erik Hyldgaard ( modtager ikke genvalg )
Valgt blev Frank Sunesen.

Punkt 10. Valg af en revisor suppleant.
A. På valg. Frede Skov Hansen ( var ikke til stede )

Valgt blev Jan Jørgensen.
Punkt LL. Eventuelt.

Der blev givet udtryk for at der bliver kørt alt for stærk.

Opfordring fra generalforsamlingen pr sæt farten ned.
Spørgsmål omkring nabohjælps skilt ved indkørsel til Egsmarklund, det vil blive taget
op i bestyrelsen.
Har man problemer med fiernvarmen, kan det skylles at der er fiberaffald i filteme.
Udgiften til rensning skal fiernvarmeværket tage sig af.

Dirigenten takkede for god ro og orden. Formanden afsluttede aften med at byde på kaffe og
franskbrød.
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